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Betreft: Inzameling oud papier 

Geachte gemeenteraadsleden, 

Begin  dit jaar hebben wij als vereniging een online meeting gehad waarin ons het een en 
ander werd verteld over de stand van zaken rond het inzamelen van het oud papier als 
verenigingen. Hier zijn toen geen concrete plannen uit voortgekomen. 
  
Tot onze verbazing hoorden wij op de hoorzitting van 29 september jl. dat er al een nieuw 
concept voor het inzamelen van oud papier is opgezet, waarvan wij als verenging niet van 
op de hoogte zijn gebracht. En dat deze ook al snel word doorgevoerd! 
  
Wanneer het inzamelen van het oud papier wegvalt lopen wij zoals alle andere inzamelaars 
een groot bedrag mis. Advendo is erg dankbaar voor onze hechte dorpsgemeenschap in 
Morra en Lioessens. Wanneer wij een actie houden of  een jubileum vieren, onze 
dorpsbewoners steunen financieel allemaal Advendo. Al deze bedragen waaronder het 
inkomen van het oud papier zijn wij wel nodig om onze mooie vereniging in ere te houden. 
Contributieverhoging om het gat op te vangen van de inkomsten van het oud papier is niet te 
doen. Een kleine verhoging is er om de zoveel jaar al nodig om de kosten van huisvesting en 
dirigent te betalen.   
  
Ook speelt de saamhorigheid in de dorpen met het verzamelen van het oud papier een grote 
rol. Meer dan tien vrijwilligers staan jaarlijks voor ons klaar. Dit doen ze met veel 
toewijding omdat Advendo deel uitmaakt van onze dorpsgemeenschap. Deze waardering 
van onze dorpsgenoten is in de afgelopen 110 jaar opgebouwd door alle toegewijde 
muzikanten van Advendo. Spelen bij huwelijksjubilea, kerkdiensten, intochten, feest op 
school en ga zo maar door. 
  
In onze gemeente zijn in de afgelopen jaren al vele muziek- en zangverenigingen 
opgedoekt, we maken deel uit van een culturele traditie en dat willen we heel graag 
voortzetten maar daar hebben we uw steun bij nodig. 
  
Wij vragen u dan ook met klem om het plan van het oud papier inzamelen nogmaals te 
herzien en hier nogmaals met de desbetreffende verenigingen naar te kijken en te 
overleggen. 

Met vriendelijke groet, 
Bestuur CMV Advendo Morra-Lioessens


